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 Tid Tisdagen den 12 juni 2012 kl 17.00 – 17.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 18 juni 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)   

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)   

Mikael Magnusson (S)   

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)  för Per Ola Bosson (M) 

Frida Johansson Metso (FP) för Karin Karlsbro (FP) 

Fredrik Canerstam (S)  för Åsa Wester (S) 

  

Ersättare:  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)    

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C)    

Kristina von Engeström (S)    

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Christina Wikberger, Emily Tjäder, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Margareta Widell, Pia Winbladh Högfors samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 § 15 
Programsamråd för Grammet 1 vid Brommaplan i stadsdelen Åkeshov 
Remiss från stadsbyggnadsnämnden 
Dnr 2010-11087 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker programförslaget under förutsättning 

 att: 

 

a. Möjligheten prövas att bygga in Bromma reningsverk för att bygga ytterligare 

bostäder, undanröja störningar för befintliga bostäder och garantera 

reningsverkets utvecklingsbehov.   

 

b. Planeringen för nya bostäder inom programområdet tillämpar den s k 

Stockholmsmodellen för buller utan ytterligare avsteg. 

 

c. Fortsatt detaljarbete inhämtar slutsatser från den transportanalys som 

trafikkontoret genomför för östra Västerort/Bromma. 

 

d. Förutsättningar att överbrygga Drottningholmsvägen för att bättre knyta ihop 

stadsdelen och utöka bostadsetableringen bör prövas i den fortsatta 

planeringen.  

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Stellan F 

Hamrin (V) enligt följande: 

 

Vi delar förvaltningens synpunkter men vill särskilt framhålla den svåra 

trafiksituation som råder vid Brommaplan. Regeringens och stadens mål att 

minska biltrafiken och utsläppen av klimatgaser måste rimligen innebära att man 

genomför kraftfulla åtgärder för att minska biltrafiken och öka kollektivtrafiken. 

Den s.k. Förbifarten kommer i sin förlängning att leda till ökad trafik vid 

Brommaplan, vilket man uppenbarligen inte avser att hantera. Att lägga 

infartsparkering vid Brommaplan är som förvaltningen påpekar förkastligt. Den 

bör läggas längre ut och kopplas till en utbyggd kollektivtrafik. 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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